SADDLEBACK NOTES

HOW TO BE THE GREATEST OF ALL TIME

Building a Better Future – Part Three Kav Warren 15-16 May 2021

"Dear friend, I pray that you may enjoy good health and that all may go well with you, oven as vour soul is getting along well "

eve	eri as your sour is getting along well.	- 3 JOHN 1.2 (NIV
1.	God's part: He invites	
	My part: I	
	"Even before he made the world, God loved us and and without fault in his eyes."	chose us in Christ to be hol - Ephesians 1:4 (NLT
	"If you openly declare that Jesus is Lord and beli raised him from the dead, you will be saved."	
2.	God's part: He me	
	My part: I surrender to him	
	"By his divine power, God has given us everything life."	g we need for living a godl - 2 Peter 1:3a (NLT
3.	God's part: God teaches	
	My part: I	
	"But the Counselor, the Holy Spirit, whom the Fathe teach you all things, and remind you of everything I	-

"We have much to say about this, but it is hard to make it clear to you because you no longer try to understand. In fact, though by this time you ought to be teachers, you need someone to teach you the elementary truths of God's word all over again. You need milk, not solid food! Anyone who lives on milk, being still an infant, is not acquainted with the teaching about righteousness. But solid food is for the mature, who by constant use have trained themselves to distinguish good from evil." - Hebrews 5:11-14 (NIV)

SADDLEBACK NOTES

hardehin

4. God	's par	t: He	brings	aood	out (of	evi
--------	--------	-------	--------	------	-------	----	-----

my part. I nardsin	۲
	th those who love him, those who have lose, and turns everything to their good." - Romans 8:28 (NJB)
"Circumstances may appear to wreck o	ur lives and God's plans, but God is not

helpless among the ruins. God's love is still working. He comes in and takes the calamity and uses it victoriously, working out His wonderful plan of love."

"We pray that you'll have the strength to stick it out over the long haul — not the grim strength of gritting your teeth but the glory-strength God gives. It is strength

that endures the unendurable and spills over into joy." - Colossians 1:11 (MSG)

- Jeremiah 17:5-8 (MSG)

- Eric Liddell

When my focus shifts from growing spiritually:

Result: Emptiness and hopelessness and aimless wandering

When I focus on growing a great soul:

Result: Fruitfulness in every season

One last promise:

Saddleback.hk

My part: I

God will finish what he has started in you

"And I am convinced and sure of this very thing, that He who began a good work in you will continue until the day of Jesus Christ (right up to the time of His return), developing that good work and perfecting and bringing it to full completion in you."

- Philippians 1:6 (AMPC)

SADDLEBACK NOTES

如何成為歷來最偉大的人

建立更美好的未來 - 第三部 華凱怡 15-16 May 2021

"親愛的朋友啊,我希望你凡事順利,願你的心靈如何健壯,你的身體也如何健康。" - 約翰三書 1:2 (新普及譯本)
1. 上帝的角色: 祂邀請
我的責任: 我
"上帝甚至早在創世以前就愛我們了,他在基督裏揀選了我們,好讓我們在他眼中成為聖潔,毫無瑕疵。" - 以弗所書 1:4 (新普及譯本)
"你若口裏認耶穌為主,心裏信神使他從死人中復活,就必得救。" - 羅馬書 10:9 (新譯本)
2. 上帝的角色: 祂
我的責任: 我降服於祂
"上帝憑着他神性的能力,賜給我們過敬虔生活所需的一切。" - 彼得後書 1:3 上 (新普及譯本)
3. 上帝的角色: 祂負責教導
我的責任: 我去
"但保惠師,就是父因我的名差來的聖靈,他要把一切的事教導你們,並要使你們想起我對你們說過的一切話。" - 約翰福音 14:26 (新漢語譯本)

"論到這些事,我們有很多話要說,可是很難解釋;因為你們已經遲鈍了,聽不 進去。到這個時候,你們應該已經作老師了;可是你們還需要有人再把神道理的 初步教導你們。你們成了只能吃奶而不能吃乾糧的人!凡是吃奶的,還是個嬰 孩,對公義的道理沒有經歷;只有長大成人的,才能吃乾糧,他們的官能因為操 練純熟,就能分辨是非了。" - 希伯來書 5:11-14 (新譯本)

SADDLEBACK NOTES

4	上帝的角色·	祂從惡事中帶出美
т.		715 M 753 37 T 17 TH 111 75 F

我的責任: 我 凩境

"我們知道上帝與愛他的人一同效力,就是按他旨意蒙召的人,讓萬事都使他們 得益。" - 羅馬書 8:28 (NJB 意譯)

"際遇看似破壞了我們的人生與上帝的計劃,但上帝並非在廢墟中束手無策。上 帝的愛仍在動工,祂來到並帶走了災禍,並且轉敗為勝,實現祂奇妙的愛的計 割。" - 李愛銳

"我們祈禱,你們有力量去長久忍耐,不是咬緊牙關的堅強,而是上帝所賜的榮 耀力量。這力量能使你忍耐那難以忍受的事情,而且洋溢着喜樂。"

- 歌羅西書 1:11 (信息版意譯)

- 耶利米書 17:5-8 (信息版意譯/新普及譯本)

當我的注意力離開培養偉大的心靈:

結果:空虚、無望和漫無目的地飄蕩

當我專心培養偉大的心靈:

結果: 在每個季節都會有豐碩的成果

最後一個應許:

上帝會完成祂在你身上開始的工作

"我正是深信這一點:就是在你們裏面開始了美善工作的那一位,將會完成這工作, 直到基督耶穌的日子,也就是他再來的時候,必會繼續到底,盡善盡美,在你裏面全 然成就這善工。" - 腓立比書 1:6 (中文標準譯本/AMPC 意譯)

1. 回應 2. 轉化 3. 學習 4. 忍受

Saddleback.hk facebook.com/saddlebackhongkong |

contact@saddleback.hk

Saddleback.hk facebook.com/saddlebackhongkong contact@saddleback.hk